編號:302

德貞女子中學二零二四至二零二五年度 英文學會認識蘇格蘭文化活動

敬啟者:

為加深 貴子女對蘇格蘭文化的認識,英文學會將於4月14日舉行以下活動。詳情如下:

活動項目:	英文學會認識蘇格蘭文化活動		
活動日期:	4月14日(星期一)		
	下午 3:30 至 5:15		
活動時間:	3:30 - 4:15 有關蘇格蘭文化活動 4:15 - 5:15 燒烤		
活動地點:	105 室 及 操場		
費 用:	全免		
負責老師:	周嘉恩老師、梁樂瑤老師、陸子盈老師 及 Ms Isla		
備 註:	1. 只有全年出席率達 80%或以上的英文學會會員才可出席燒烤活動。		
	2. 為照顧不同宗教需要,將調整食物安排。		

請著 貴子女於 <u>4月7日</u>前,把回條交回負責老師,並請督促 貴子女依時出席活動。 此致 學生家長

德貞	[女子	中學校	子交

謹啟

		選叔
二零二五年三月三十一日		
	條	
	INI	編號:302

敬覆者:

本人已知悉小女參加 貴校英文學會 4 月 14 日認識蘇格蘭文化活動,定當督促小女依時 出席。

此覆

德貞女子中學校長

 中級班號學生
 學生家長/監護人簽署
 學生家長/監護人姓名
家長聯絡電話
學生聯絡雷話

二零二五年 月 日

No.: 302

Tack Ching Girls' Secondary School 2024-2025

English Society Scottish Culture Exploration Activity

31st March, 2025

Dear Parents/Guardians,

To provide students with an opportunity to explore Scottish culture, the English Society will organise an activity on 14th April, 2025. Please kindly find the details below:

Activity:	English Society Scottish Culture Exploration Activity	
Meeting date:	14/4/2025 (Monday)	
	3:30 – 5:15 pm (1 hour 45 mins)	
Time:	3:30 p.m 4:15 p.m. Scottish games and activities 4:15 p.m 5:15 p.m. Barbecue	
Venue:	Room 105 and Playground	
Fee:	Free-of-charge	
Teachers-in-charge:	Ms. Karen Chow, Ms. Iris. Leung, Ms. Kaynaat Bibi and Ms. Isla	
Note:	 Only members with 80% attendance may join the barbeque. Accommodations will be made to cater for students' religious needs. 	

Please complete the reply slip and return it to the teachers-in-charge before **7**th **April**, **2025**, and prompt your child to attend the above activity punctually.

Yours faithfully,

Carol Chung Principal

	Reply Slip
	No.: 302
Dear Principal,	
I have been informed that my child w will urge her to attend the above activity po	vill participate in English Society on 14 th April, 2025 and unctually.
	Name of student:
	Class & Class No.:()
	Signature of Parent / Guardian:
	Name of Parent / Guardian:
Telenho	ne number of Parent / Guardian:

(Collection of parents' contacts is for safety reasons in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)